



NEW BRUNSWICK
TEACHERS' FEDERATION
FÉDÉRATION DES ENSEIGNANTS
DU NOUVEAU-BRUNSWICK

Violent Incident Report **Rapport d'incident violent**

2018-09-08

New Brunswick Teachers' Federation | Fédération des enseignants du Nouveau-Brunswick

P.O. Box | C.P. 1535, 650, rue Montgomery Street, Fredericton, NB E3B 5G2

www.nbtfenb.ca



1-888-679-7044

506-452-8921



In order to make sure that our data reflects the current reality in schools, the NBTF is looking to gather information on all violent incidents that teachers are facing on a daily basis. Therefore, all teachers are asked to take a few minutes to fill out a [Violent Incident Report](#) each time they are confronted with such an incident. The form can be found on the NBTF Website and the information is highly confidential and is for the exclusive use of the NBTF. This information is not shared with the district unless it is requested in the Violent Incident Form.

In all, we received 1018 reports since 2015. During the 2017-2018 school year, we received a total of 321. The type of incident teachers most often face is physical aggression (74% of the cases).

Here is the breakdown by district:

	2017-2018
ASD-E	43
ASD-N	22
ASD-S	143
ASD-W	59
DSF-NE	19
DSF-NO	20
DSF-S	15

In order to better meet the needs of teachers, we have added two questions to the form in recent months. The new questions are: "Would you like to be contacted by a Labour Relations Officer?" and "Would you like the NBTF to share this information with your school district?"

Dans le but de nous assurer que nos données reflètent bien la réalité actuelle dans les écoles, la FENB cherche à recueillir des renseignements sur tous les incidents violents auxquels font face les enseignants sur une base quotidienne. Ainsi, nous demandons à tous les enseignants de prendre quelques minutes afin de remplir un Rapport d'incident violent chaque fois qu'ils subissent un tel incident. Ce formulaire se trouve dans le site Web de la FENB et l'information partagée est extrêmement confidentielle et demeure à l'usage exclusif de la FENB. Cette information n'est pas envoyée au district à moins que l'enseignant en fasse la demande dans le rapport d'incident violent.

En tout, nous avons reçu 1018 rapports depuis 2015. Durant l'année scolaire 2017-2018, nous en avons reçu 321 au total. Le type d'incident auquel les enseignants font face le plus souvent est l'agression physique (74 % des cas).

Voici la répartition par district :

	2017-2018
ASD-E	43
ASD-N	22
ASD-S	143
ASD-W	59
DSF-NE	19
DSF-NO	20
DSF-S	15

Dans le but de mieux répondre aux besoins des enseignants, nous avons ajouté deux questions au formulaire durant les derniers mois. Les nouvelles questions sont : « Souhaitez-vous qu'un agent des relations de travail communique avec vous? » et « Voulez-vous que la FENB partage cette information avec votre district scolaire? »



NEW BRUNSWICK
TEACHERS' FEDERATION
FÉDÉRATION DES ENSEIGNANTS
DU NOUVEAU-BRUNSWICK

The NBTF will send a reminder to teachers asking them to continue completing this report when they experience such an incident. It is important to continue working with teachers and districts to find ways to manage these situations. This information will be useful in the next round of bargaining.

La FENB enverra un rappel aux enseignants leur demandant de continuer à remplir ce rapport quand ils subiront un tel incident. Il est important de continuer de travailler avec les enseignants et les districts pour trouver des moyens pour gérer ces situations. Ces données seront utiles lors de la prochaine ronde de négociations.

Respectfully Submitted by

Nicole LeBlanc
Labour Relations Officer

Rapport respectueusement soumis par

Nicole LeBlanc
Agente des relations de travail